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ALGEMENE LEDENVERGADERING NAJAAR 2023 
Donderdag 23 November , aanvang 19:30 uur 

 
 

1. Opening 
  
19:30 uur 
Het quorum is niet gehaald. De voorzitter sluit de eerste vergadering en opent de tweede 
vergadering, zoals bedoeld in artikel 15 lid 3 van de Statuten en aangekondigd in de 
convocatie. 
 

         20.00 uur 
De voorzitter heet allen welkom. Een speciaal welkom voor het aanwezige ereleden Wim 
Pinkse. Erelid Ad van Zanten en Hans Ruben en diverse andere leden hebben zich afgemeld 
voor de vergadering om diverse redenen. 
          

2. Mededelingen  
 
Lief en leed 

• Dit jaar is er een geboorte gemeld: Daphne Bot is op 4 oktober moeder geworden 

van Zoon Evan.  

• 2 van onze leden zijn opgenomen in verzorgingstehuizen. 

• Er zijn 3 condoleancekaarten verstuurd.  

• 1 x bezoek gebracht met bloemen aan verzorgingstehuis.  

• 14 x kaarten verstuurd aan leden die ziek, of geopereerd of iets gebroken hadden. 

• 1 oud-lid Frans Wevers, voormalig Penningmeester (1979-1990) is overleden. We 

houden 1 minuut stilte om Frans Wevers te gedenken.  
 
Jubilarissen 
Ook in 2023 zijn er een groot aantal jubilarissen die we dit jaar weer in het zonnetje willen 
zetten:  
 
De volgende leden zijn 25 jaar lid:  
Lara Hijbeek 
Hand Ijben 
Alex de Jong 
Merlin Passchier 
Vera Lafontaine 
Willem Verschure (aanwezig) 
Ella Oele Verzijk (aanwezig) 
Fiene Bleeker 
 
De volgende leden zijn 40 jaar Lid bij DLTC Dash’35.  
Leen van der Klis (aanwezig) 
Berny Manspeaker  
Wilma van der Stigchel-Besier (aanwezig) 
Ad van Zanten 
Arthur Pinkse (aanwezig) 
Walter Dornscheidt 
Leni Dornscheidt-Boelen 
Aad Gerritse 



 
Alle aanwezige leden hebben een handdoek voor het jubileum uitgereikt gekregen.  
De jubilarissen die niet aanwezig geweest zijn kunnen zich bij de secretaris Yvette Buitenhuis 
melden om alsnog het presentie overhandigd te krijgen.  
 
Onderzoek zonnepanelen  
We geven heel veel geld uit per jaar aan energie dit tezamen met het oog op dat 
duurzaamheid een steeds belangrijker element in de samenleving wordt, is er onderzoek 
gedaan naar de installatie van zonnepanelen. We hebben de dakconstructie laten 
onderzoeken op draagkracht, en de conclusie is dat de dakconstructie van ons clubgebouw 
niet voldoende draagkracht heeft voor de installatie van zonnepanelen. Mede daarom is 
besloten niet over te gaan tot installatie van zonnepanelen.  
 
Pasjes (Beslissing en in en uitgifte proces) 
Zoals in de ALV van Maart 2023 reeds aangekaart heeft het bestuur besloten om over te 
gaan op een eigen pasjes systeem voor nieuwe leden en mensen die hun KNLTB pas zijn 
kwijtgeraakt. Leden reeds in bezit van een KNLTB pas kunnen deze pas blijven gebruiken om 
toegang te krijgen tot het terrein en clubgebouw.  
De eerder door het KNLTB digitaal aangedragen oplossingen zijn nog niet stabiel genoeg, 
kosten veel geld en de KNLTB raad het momenteel af om hierop over te stappen.  
De uitgifte van de eigen passen zal vanaf 1 januari opgepakt worden door de 
ledenadministratie. Zij hebben een voorraadje passen klaarliggen en zullen bij uitgifte naam 
en volgnummer op de pas noteren en deze ook bijhouden in een administratie. Bij opzeggen 
van het lidmaatschap wordt het lid gevraagd de pas in te leveren bij de ledenadministratie of 
zelf te vernietigen.   
Proces is uitgeschreven en voor vrijwilligers die een rol spelen in het uitgifte en inname 
proces toegankelijk.  
 
AED training voor Vaste horeca vrijwilligers 
Er heeft in de maand oktober een AED cursus plaats gevonden voor alle vaste vrijwilligers 
voor de Bardienst en een aantal bestuursleden.  
   
Workshops sport Marketing 
Sheila Badoux (communicatie), Jacco Bakker (voorzitter) & Yvette Buitenhuis (secretaris) 
hebben een aantal workshops:  “sport marketing” verzorgt door Dordrecht sport in 
samenwerking met NOC NSF bijgewoond. Hier hebben we weer goede ideeën opgedaan om 
de komende periode met de visie voor de club en zijn toekomst aan de slag te gaan.  
 
Voortgang Ziekte Peter Paul 
PeterPaul Passchier is na een lange ziekte periode weer gestart in juni 2023 met meelopen 
met andere trainers en na de zomervakantie begonnen met zelfstandig lessen geven. Nu in 
het winterseizoen pakt hij weer bijna alle trainingen op die hij normaliter geeft. Zijn herstel 
duurde even, maar gaat nu gestaag goed vooruit.  De hoeveelheid uren in de winter zijn 
echter aanzienlijk lager dan in het hoogseizoen. De verwachting is dat hij aan het einde van 
het winterseizoen weer full time aan de slag is en dan in de zomer zijn volledige 
trainingsprogramma weer op zal pakken.  
 
Glow in de dark event  
Afgelopen weekend heeft er in samenwerking met CC voor de jeugd een Glow in de Dark 
event plaatsgevonden in de schenkeldijkhal. Dit was een bijzonder geslaagd evenement.  Wij 
danken het halbestuur voor het beschikbaar stellen van de Schenkeldijkhal.  



Suggestie van de aanwezige leden is of het misschien ook leuk is om een dergelijk event voor 
volwassenen te organiseren.  Het bestuur zal dit voorleggen in de commissies.  
 
Najaarscompetie 
Er hebben weer veel teams deelgenomen aan de najaarscompetitie. De inschrijvingen waren 
dit jaar zo hoog dat we voor de vrijdagavond zelfs teams teleur hebben moeten stellen. Het 
weer werkte jammer genoeg in het najaar niet echt mee. Tot ruim midden november (op de 
avond van de ALV werd nog competitie getennist) hebben inhaal wedstrijden plaats moeten 
vinden.  
 
 

3. Verslag ALV maart 2023   
Verslag is met het verzoek tot twee kleine aanpassingen akkoord bevonden.   
Voor het uiteindelijke verslag van de voorjaars ALV   Zie bijlage 1 
 

4. Ingekomen stukken   
Er zijn geen ingekomen stukken. 
 

5. Voorstellen, ingediend door ten minste vijf leden   
Er zijn geen voorstellen ingediend door de leden. 
 

6. Voorstellen ingediend door bestuur   
a. Aan en aftreedschema bestuur    Zie bijlag 2 

Het voorgestelde Aftreedschema is door de ALV akkoord bevonden.  
 

7. Financiën 
a. Begroting 2024       Zie bijlage 3 

De begroting is gebaseerd op 725 leden, dat is minder dan 2023, vandaar de 
verlaagde inkomsten.  
Voor 2024 is de verwachting dat we net als in 2023 op energie meevallers zullen 
hebben door vergoedingen van de gemeente.  Aangezien die afhankelijk is van 
gemeentelijke en/of overheids regelingen die aan grote veranderingen onderhevig 
zijn de afgelopen jaren is er voorzichtig begroot.  
Sponsor opbrengst is hoger dan voorgaande jaren door nieuwe sponsor: Haje.  
Kosten voor de trainers (zowel inhuur als eigen trainer) en huur halkosten worden 
bijna volledig gedekt door opbrengsten van trainingen. De vereniging doet een kleine 
bijdrage voor de training van de jeugd.  
De lessen die het afgelopen jaar niet zijn gegeven door uitval van leraren in het 
zomerseizoen van 2023 worden niet afgerekend met Atvantage. Lessen van de 
donderdagavond zijn hierdoor deels aan leden gerestitueerd.  
 
Er is kort toegelicht hoe omgegaan wordt met het plannen van trainingen en hoe om 
te gaan met nieuwe leden die toch nog les willen hebben als ze zich al aangemeld 
hebben na aanvang (en dus indeling van de trainingen) van het seizoen.  
 
Vanuit de aanwezige leden is aangegeven dat de communicatie van Advantage over 
de lessen wanneer ze aanvangen, wanneer ze wel zijn en wanneer niet,  slecht 
gecommuniceerd wordt. Het bestuur heeft aangegeven deze klachten reeds te 
kennen en een gesprek gepland te hebben met Atvantage om te spreken over 
verbetering.  
  

  



8. Wissel bokalen en erelidmaatschap.    
 

Dash’35 heeft twee wisseltrofeeën die jaarlijks door het bestuur uitgereikt kunnen worden.  
Voor beide wisselbokalen is al meerdere jaren niet bekend waar deze nu fysiek zijn. Het 
huidige bestuur wil echter deze wisseltrofeeën in ere houden en heeft derhalve Aan Dash’35 
Lid Willem Verschure gevraagd om een nieuwe Lau de Bot Standaard en een Dick van Aalst 
trofee te maken en wat de ALV betreft is hij daar zeer goed in geslaagd. 
Deze wisselbokalen zullen vanaf 2023 door het bestuur van Dash’35 uitgereikt worden.  
 
De Lau de Bot Standaard.   
Deze standaard is bij het aftreden van Lau de Bot als voorzitter in 1978 ingesteld ter ere van 
leden die zich voor DLTC Dash'35 verdienstelijk hebben gemaakt. De standaard wordt 
uitgereikt aan die personen die bijzonder organisatorisch werk verricht hebben binnen de 
vereniging. 
 
De Dick van Aalst Trofee 
Bij het afscheid van Dick van Aalst als voorzitter van DLTC Dash’35 in 1983 is de Dick van Aalst 
Trofee geïntroduceerd. De toekenning van deze wisselprijs is gebaseerd op bijzondere 
sportieve prestatie van een junior lid gebaseerd op vorderingen op tennisgebied (technisch 
en tactisch) en qua resultaten.  
 
Lau de Bot Standaard 
Dit jaar was het bestuur voornemens de standaard uit te reiken aan Marjolein van den Berg. 
Marjolein heeft echter in de vergadering aangegeven deze niet te willen accepteren. Zij geeft 
aan het initiatief te waarderen, maar heeft niets met trofeeën en is van mening dat zij niet 
meer doet dan andere vrijwilligers in de club en wil derhalve de standaard niet accepteren. 
Het bestuur en de aanwezigen leden betreuren dit, maar waarvan acte.  
  
Dick van Aalst Trofee  
De Dick van Aalst trofee wordt dit jaar niet uitgereikt.  

 
Voorstel voor Erelidmaatschap Patricia Blaas  
  
Onze club heeft ere leden en leden van verdienste. In de statuten staat beschreven dat een 
Erelid iemand is die zich op bijzonder eervolle wijze jegens de vereniging onderscheiden 
heeft.  
 
Het bestuur draagt Patricia Blaas voor als Erelid van onze tennisvereniging DLTC Dash’35.  
 
De motivatie van het bestuur voor deze voordracht is als volgt. Patricia is een dame die zich 
de afgelopen 25 jaar met hart en ziel voor Dash’35 heeft ingezet. Van die 25 jaar heeft zij 17 
jaar in het bestuur gezeten (van 1997 tot 2014) en tot afgelopen jaar in de CWT. Binnen het 
bestuur was zij met haar tennistrainster achtergrond en ervaring met spelen op het hoogste 
niveau de natuurlijke persoon om de functie van Bestuurslid Tennis technische zaken in te 
vullen. Menig woensdagmiddag stond zij langs de kant van de baan om ouders te woord te 
staan bij vragen  over de trainingen en/of competitie of om zomaar een praatje te maken in 
haar rol van trainingscoördinator. Nieuwe trainers werden aan haar vakkundig oog 
onderworpen. En ondertussen streek zij de plooien van de communicatie glad tussen trainers 
en bv jeugdcommissie m.b.t. nieuwe jeugdleden en mogelijkheid tot instroom in de training 
groepen. Voor vele jaren vulde zij de befaamde “parkdienst” bij de voorjaarscompetitie op de 
zondagmorgen in. Dat was het domein van Patricia. Wee je gebeente als je als team te laat 



aanwezig was, of te lang wachtte voordat je begon met de wedstrijden. Patricia was er als de 
kippen bij om tegenstanders en thuis spelers op de regels te wijzen.   
 
Het bestuur vind dat deze inzet het Erelidmaatschap zeker waardig is.  

 
De aanwezige leden hebben de voordracht bij acclamatie aangenomen en bestuurslid Arthur 
Pinkse heeft het erelidmaatschap speldje bij Patricia opgespeld.   

 

9. Rondvraag  
 
Voordat er gestart werd met de rondvraag heeft het bestuur de gelegenheid genomen om 
kort enkele punten toe te lichten die het komende jaar opgepakt zullen worden:  

 

• Het bestuur zal zich bezig houden met het opstellen van een visie voor de toekomst voor 
Dash’35 

• De ontwikkelingen van de spoorzone zullen nauwgezet gevolgd worden.   

• De statuten zullen met alle veranderende wetgeving en de nieuwe visie op waar dash35 
voor staat tegen het ligt gehouden worden om te beoordelen of deze aan een 
modernisering en of verandering toe zijn.  

• De technische staat van baan 3 en 4 wordt slecht. Er zal onderzoek plaatsvinden wat de 
beste aanvliegroute is naar de toekomst toe.  

• De jeugdcommissie heeft het initiatief genomen om een fair play campagne op te zetten 
in 2024. Met deze campagne wil de commissie de jeugd bewust maken van wat 
gezelligheid op de club kan betekenen.  

 
Vanuit de leden zijn de volgende punten naar voren gebracht:  
 
Per mail binnengekomen voor de rondvraag:  
De banen 5,6,7 en 8 vallen dit jaar veel langzamer droog dan voorgaande jaren. De banen zijn 
ruim 10 jaar geleden aangelegd met het vooruitzicht dat er na 10 jaar goed gekeken moet 
worden naar het onderhoud van de banen. Het lijkt dat er iets gedaan moet worden met de 
banen, De toenmalige voorzitter (Hans Ruben) biedt aan om met het huidige bestuur aan 
tafel te gaan om hier van over van gedachten te wisselen.  
 
Waarom op donderdagavond ALV ipv op de vrijdagvond.  
Het bestuur wil de avond waarop de ALV ingepland wordt rouleren van maandag tot en met 
vrijdag, om zo alle leden die potentieel andere verplichten/wensen hebben op een avond de 
gelegenheid geven om een keer een ALV bij te wonen.  
 
Omroepen tijdens de toernooien 
Er zijn gedurende de toernooien (open Dash en 45plus) klachten geuit in de buurtapp over de 
omroepinstallatie. Het bestuur heeft 1 klacht ontvangen. Het bestuur geeft aan dat de 
overlast gelukkig beperkt blijft tot 2 toernooi weken per jaar, maar dat er begrip is voor de 
klachten en er zal samen met de toernooicommissies gekeken worden of de 
omroepinstallatie om te buigen is naar een goedwerkend systeem zonder de omgeving al te 
veel overlast te bezorgen. 
 

  



Geluidsisolatie clubhuis 
Op de vraag of er nog iets gedaan gaat worden aan de geluidsisolatie van het clubhuis 
antwoord het bestuur dat er reeds actief naar gekeken wordt naar mogelijke oplossingen.  
 
Ballenbak voor oude ballen.  
Er is de vraag gesteld of er een Ballenbak geplaatst kan worden waar mensen hun oude 
ballen in kunnen gooien. Het bestuur heeft aangegeven te zullen kijken wat hier de 
mogelijkheden zijn.  
 
Beplanting tussen en om de tennisbanen 
Na complimenten gegeven te hebben over hoe de tuin op het Dash terrein eruit ziet wordt 
aangegeven dat met de huidige beplanting met veel bodembedekkers het vaak heel lastig is 
om de tennisballen terug te vinden, als ze daar per ongeluk in geslagen worden. De vraag is 
gesteld of er de mogelijkheid bestaat om hier beplanting te plaatsen zodanig dat de bodem 
niet geheel bedekt wordt en ballen makkelijker terug te vinden zijn. (bijv. Rododendrons)  
Een eerste reactie van de CluTeCo commissie is dat de bodembedekkers en tweetal functies 
heeft: het ziet er mooi uit en voorkomt groei van onkruid en dus veel onderhoud.  
Met name dit laatste zou veel werk van vrijwilligers vragen om dit te onderhouden. Het 
bestuur heeft aangegeven het voorstel mee te nemen en af te wegen met de CluTeCo 
commissie.  
 
Stoelen 
De rood en witte stoelen op het terras worden slechter. Is het tijd voor nieuwe stoelen?  
Het bestuur heeft aangegeven dat de stoelen reeds uitgezocht zijn en vervangen zullen 
worden. Mogelijk wordt de vervanging gespreid over meerdere jaren.  
 
Vrijwilligers(werk) 
Nu het clubblad is afgeschaft is het goed zijn om met regelmaat aandacht te besteden aan al 
het werk dat op de club verzet wordt. Hiermee zien de leden dat er veel werk verzet wordt, 
dat er überhaupt veel werk is en kunnen we wellicht leden motiveren om ook een handje te 
helpen. Sheila Badoux verantwoordelijk voor de communicatie geeft aan dat er een rubriek 
in de nieuwsbrief is: van de bestuurstafel die hier zeker aandacht aan zal geven. Er wordt een 
oproep gedaan aan de verschillende commissies actief aan Sheila Badoux te laten wat er zoal 
gedaan is, zodat zij dit mee kan nemen in de nieuwsbrief.  
  
 

10. Sluiting   
Wim Pinkse neemt als aanwezig Erelid het woord en dankt het bestuur voor hun 
enthousiasme en het goede werk dat zij samen met alle commissies verzet hebben het 
afgelopen jaar en dankt de leden voor hun komst.   
          
 

 
De secretaris,  
Yvette Buitenhuis 
  



Bijlagen 
 
 

  



Bijlage 1: Verslag Voorjaars ALV maart 2023 

 

 
 
 
 
 

Definitief verslag  
ALGEMENE LEDENVERGADERING 

Donderdag 16 maart 2023 
 aanvangstijd 19:30 uur 

 
 

 
  



ALGEMENE LEDENVERGADERING VOORJAAR 2023 
Donderdag 16 maart, aanvang 19:30 uur 

 
 

1. Opening 19.30 uur 
Het quorum is niet gehaald. De voorzitter sluit de eerste vergadering en opent om 20:00 de 
tweede vergadering, zoals bedoeld in artikel 15 lid 3 van de Statuten en aangekondigd in de 
convocatie. 
 

         Opening 20.00 uur 
De voorzitter heet allen welkom. Een speciaal welkom voor het aanwezige ereleden Wim 
Pinkse en Hans Ruben. Erelid Ad van Zanten en diverse andere leden hebben zich afgemeld 
voor de vergadering om diverse redenen. 
 

2. Mededelingen 
a. Overleden: Frans Bontenbal….één minuut stilte 
b. We staan aan de vooravond van de competitie: vrijdagavond start op 31 maart, jeugd op 

zondag 2 april, en de rest vanaf dinsdag 4 april 
c. Alle competitiedagen zijn gevuld met teambardiensten. Het rooster vulde zich snel. 
d. Gestopt met Dunlop als kledingsponsor. Kleding komt nu van het merk Indian 

Maharadzja. Heeft locatie met voorraad in Nederland waardoor snelle leveringen 
mogelijk zijn. De jeugd heeft al pasavonden gehad. Worden verkocht via Tennis Tuning 
van Timo van Driel. 

e. Laddercompetitie start dit jaar meteen in april. 
f. Wat betreft de zomertrainingen nemen we afscheid van invaller Bojan. PeterPaul kan 

nog niet starten. Er komen een aantal trainers om de afwezigheid van PeterPaul op te 
vangen, te weten Michel van Doorn (ook lid van Dash), Bern, Rob en Tom.  

g. Spoorzone: er liggen plannen voor het bouwen van een NS-station op het Leerpark maar 
de  locatie is nog niet vastgesteld en de financiële kant nog niet duidelijk. Er gaan diverse 
geluiden rond: D.L.T.C. Thialf weg/ Dash weg, schippersinternaat weg, alle drie weg, 
sportaccommodaties naar Krommedijk. Rond of na de zomer zal er een advies aan de 
gemeente liggen. 
Men wil station in 2030 klaar hebben. Gemeente is ook weer bezig met visievorming 
sportparken, gemeente wil geen sportparken kwijt, gemeente gaat niet alleen over de 
plannen.  
Hans Ruben: NS/Prorail belangrijkste partners voor gemeente.  
Kortom: nog veel onduidelijkheid.  
Leen v.d. Klis: park nooit zelf te koop aanbieden.  
Reactie: Dash’35 heeft aangegeven niet weg te willen op de huidige locatie.  
Wim Pinkse: met woningbouw langs spoor zal men toch ook na moeten denken over de 
gevaarlijk stoffen die nu vervoerd worden daarover. 

h. Open dag, Vrijwilligersevent en Clubfeestavond op zaterdag 1 april 
i. Grote Clubactie: het resultaat van Evert v.d.Net en Helen Stevens zullen we niet 

evenaren, maar verzoek vanuit bestuur wie dit op zich wil gaan nemen. 
 

3. Voorstellen ingediend door bestuur 
De zoektocht naar nieuwe bestuursleden heeft de volgende nieuwe kandidaten opgeleverd: 
Janne Schmidt als algemeen bestuurslid en Yvette Buitenhuis als secretaris. Het bestuur 
draagt beide kandidaten voor als nieuwe bestuursleden.  
Janne Schmidt is fysiek aanwezig en stelt zich voor. 
Yvette Buitenhuis kan door werk gerelateerde omstandigheden niet aanwezig zijn, maar er 
wordt een korte video van haar gepresenteerd. 



Er hebben zich geen andere kandidaten gemeld. 
Het bestuur  van D.L.T.C.Dash’35 vraagt de ALV akkoord te gaan met de benoeming van 
Janne Schmidt als algemeen bestuurslid. De ALV gaat akkoord en ondersteunt het akkoord 
met een applaus. 
Het bestuur van D.L.T.C.Dash’35 vraagt de ALV akkoord te gaan met de benoeming van 
Yvette Buitenhuis als bestuurslid met de functie van secretaris. De ALV gaat akkoord en 
ondersteunt het akkoord met een applaus.  
 
De voorzitter dankt de ALV voor het akkoord, verwelkomt Janne en Yvette en nodigt Janne 
uit aan de bestuurstafel plaats te nemen.  
Hans Ruben: deze benoeming zal zijn effect hebben op het rooster van aftreden. Kan dit 
nieuwe rooster in de volgende ALV bekend worden gemaakt? 
Het bestuur zegt dit toe. 

 
4. Concept Verslag ALV 25 november 2022 

Verzoek Hans Ruben: volledige namen gebruiken in het verslag  ipv initialen. 
punt 7, vraag en reactie op drempels clubgebouw en kantine.  
Reactie bestuur: dit was voor de aannemer de laagste oplossing. Dit punt ( drempels) 
verdient dus nog aandacht; er is contact over met aannemer.  
 
De ALV gaat akkoord met het verslag en dankt de toenmalige secretaris. 

    
5. Jaarverslag Bestuur 2022 

Voorzitter: ledenaantal bij de start van het nieuwe jaar is iets gedaald tov start 2022. We 
zullen als club/bestuur kijken hoe we dit weer om kunnen buigen. 
- Wim Pinkse : blz 11: kop Aandacht voor elkaar; waarom worden er geen namen 

genoemd? 
Reactie secretaris: dit is een overzicht van gedane acties van Myra, waarbij in het 
jaarverslag nooit namen worden genoemd.  

- Leen v.d. Klis: blz.11 Conclusies en adviezen vertrouwenspersoon. Spreekt de hoop uit 
dat er door het bestuur en Elize concrete acties in gang worden gezet.  
Reactie bestuur: concrete acties zijn nu het structureel op de bestuur agenda zetten, 
contact met vertrouwenspersonen van andere verenigingen/organisaties.  

- Hans Ruben: compliment voor Jaarverslag. Maar mist lijst van ereleden en leden van 
verdienste. In voorgaande jaren wel opgenomen.  
Graag komende jaren meer aandacht voor deze groep. Hans Ruben geeft aan een archief 
te hebben als lijst compleet gemaakt moet worden. 
Reactie bestuur: dank voor deze terugkoppeling en het bestuur zal hier aandacht aan 
geven. 

- Leen v.d. Klis: blz 12, laatste regel: “We proberen te achterhalen of dit ook bij onze club 
het geval is”. Vraag: is dit zo lastig te achterhalen?  
Reactie bestuur: nee, maar moet wel even gebeuren; ook wij zijn nieuwsgierig, zouden 
ook graag redenen weten. 
Elize van Schaardenburg:: vaak wordt er een sociaal wenselijk antwoord gegeven.  

- Wim Pinkse: blz 14 : Mis De Schenkeldijkhal als sponsor/externe partner. 
- Leen v.d. Klis: blz 14: kopje Horeca: wat wordt bedoeld met onverwachte meevallers?  

Reactie bestuur: kosten van met name de Horeca Vrijwilligers zijn meegevallen; 
daarnaast vrijwilligers die hun vergoeding niet hoeven en geen bezetting = geen kosten 
op zaterdagen en zondagen 

- Blz.21; 2de alinea, 1ste aandachtsstreepje: “” ……..met speciale aandacht voor nieuwe 
leden. 
Toevoegen….behoud   : met speciale aandacht voor behoud van nieuwe leden.  



 
De ALV gaat akkoord met het Jaarverslag en dankt de secretaris. a.i. 
 
            

6. Financiele verantwoording 2021  
1. Financieel jaarverslag: mooi positief resultaat; ook kantine laat een gezonde plus zien 

Kosten tennisleraar zijn minder dan begroot, vergoeding via verzuimverzekering 
Wel hogere trainingskosten door inhuur externen 
Deel afschrijvingskosten naar 2023 
Vraag Hans Ruben: graag kosten en opbrengsten van de horeca in beeld brengen 
Pag.7: Opbrengst kantine/pachtsom: zoals hierboven opgemerkt graag ‘in beeld 
brengen’.  Wordt in toekomstige jaarverslagen inzichtelijk gemaakt 
Maar er is vast te stellen dat er sprake is van een prima resultaat 
Leen v.d.Klis: blz 2. Toelichting Balans: hoe staat het met de aangevraagde subsidie? 
Het bedrag is voorlopig toegekend; eind van de maand de rekeningen opsturen, dan 
volgt definitieve afrekening. 
Wim Pinkse: er zijn ook nog facturen van de stormschade. Deze bedragen komen 
mogelijk nog onze kant op. 
Leen v.d. Klis: hoe zit het met de meterkast? Zou vernieuwd worden. 
Reactie Harry Wendt: is verplaatst naar eind 2023 
Joost Sterenborg: de verbouwing is wel iets duurder uitgevallen, maar in begroting is al 
rekening gehouden met subsidie 

2. Verslag Kascommissie 
Hennie Radenborg leest de verklaring voor van de Kascommissie. Er zijn geen 
opmerkingen. 
De Kas Controle Commissie is akkoord met de opgestelde Jaarrekening 2022 en adviseert 
de ledenvergadering het bestuur decharge te verlenen voor het gevoerde financiële 
beleid over 2022.  

       De ALV gaat akkoord met het financieel Jaarverslag en dankt de penningmeester en de   
       kascommissie middels een applaus 
3.  Samenstelling kascommissie 

Voor 2024 zal de Kascommissie bestaan uit Henny Radenborg, Iris Heuze. Ronald Blonk is 
reserve. 

 
7. Ingekomen stukken: geen 

 
8. Afhangsysteem of online reserveren 

Het bestuur heeft een enquête uitgezet 
- 94 leden hebben gereageerd 
- 75% daarvan is voor online reserveren behouden 
Bestuur maakt nu de keuze om door te gaan met het systeem van online reserveren. 
Huub v.d. Weide: is het single-spel 30 of 60 minuten?  
Reactie bestuur: 60 minuten, mede door laddercompetitie 
Opmerking Huub: sommigen boeken 2 single-partijen achter elkaar en spelen vervolgens 2 
uur een dubbel.  
Reactie: overdag is 2 uur achter elkaar boeken mogelijk, ’s avonds niet. Er zijn leden die op 
de door Huub aangegeven manier toch de afspraken aan hun laars lappen. Spreek hen aan. 
Het bestuur houdt het ook in de gaten en zal mensen daarop aanspreken. 
Edwin Kleiweg: er zijn ook mensen die niet op komen dagen maar hun baan niet annuleren. 
Moeten ook aangesproken worden.  



Reactie bestuur: we proberen dat in de gaten te houden zodat we leden hierop aan kunnen 
spreken. Er zal aan de afspraken/regels aandacht gegeven gaan worden, in welke vorm is nog 
niet helemaal duidelijk.  
S. B. ook in de nieuwsbrief plaatsen/schriftelijk bekendmaken 
Geopperd idee om toe te voegen aan afspraken: als er na vijf minuten na aanvang van de 
reservering niemand op de baan staat, kan ander de baan gaan gebruiken. 
 

9. Horeca: stand van zaken 
- Zeer grote en goede inzet van Horeca-vrijwilligers 
- In aantal te weinig; oproep in nieuwsbrief om aan te sluiten 
- Vooral weekenden ( zonder competitie) zijn er geen vrijwilligers om bar te draaien. 
- Teambardiensten: bijna alle teams hebben gereageerd en datum vastgelegd 
- De Horeca-vrijwilligers gaan een reanimatie-cursus volgen 
- De competitiemaaltijden zullen als proef in eigen beheer gedaan worden 
- Tijdens de toernooien 45+/65+ en Open toernooi zal LAURA’S KEUKEN de keukenafdeling 

overnemen 
- Afsluitingen van eigen, interne toernooitjes kan men zelf regelen. Wel overleg over 

kosten/begroting met bestuur/Otto 
- Prijsstijgingen vanuit Kreko worden fors, voor bijna alles 
- Dash zal zoveel als mogelijk/realistisch de prijsstijgingen proberen te temperen 
Hans Ruben: graag ook oproep  in nieuwsbrief voor AED cursus 
 
Hans Ruben: vwb het competitie-eten: sloven we ons niet teveel uit? Is soep met een 
broodje niet voldoende? 
Reactie Otto: bij andere verenigingen vaak door teams zelf verzorgd. Maar onze manier 
wordt wel gewaardeerd. 
Hans Ruben: wat betreft prijsverhogingen toch het verzoek ook naar de omgeving te kijken 
waar prijzen soms beduidend lager zijn, soms ook door andere inkoop. 
Edwin Kleiweg: er is op de horeca een hoger overschot dan verwacht. Houden we die 
structureel over? Gebruiken we dat om de stijgende kosten te dempen?  
Hennie Radenborg: of meevaller structureel is valt nog te bezien; kan ook tegenvallen door 
stijgende kosten. 
 

10. Verbouwing : stand van zaken 
- Volgende week rondje met aannemer 
- De dorpels bij de toegangspunten zal dan ook meegenomen worden 
- De kosten van de verbouwing zijn binnen begroting/offerte gebleven 
- Gevel aan de voorzijde is niet gedaan: zorgt voor lagere kosten 
- Dak is aan buitenkant gedaan: zorgt voor wat hogere kosten 
- Restpunten op wensenlijstje: de gele deuren, buitenkant muur bij ingang schilderen, 

plafond kantine 
- Via gemeente: energieconsulent inschakelen voor advies over wat nog mogelijk is, 

mogelijke subsidies, salderingsregeling 
- Banen: het weer zit niet mee; mocht BHS niet op tijd aan banen kunnen werken, moeten 

we zelf voor plan B zorgen.  
- Berry Jansen: de deuren van de kantine zijn nu voorzien van een nooddeursysteem: als 

deuren op slot zijn, kun je toch van binnen naar buiten. Maar: dan kun je ook weer van 
buiten naar binnen….is niet handig.  
Reactie bestuur: Dank voor de ‘waarschuwing’ ; moeten we even goed naar kijken hoe 
we dit op gaan lossen. 

 
  



11. Pasjessysteem: stand van zaken 
Er worden dit jaar toch nog KNLTB pasjes verstrekt 
Onze eigen nieuwe pasjes zijn wel geleverd maar zit een fout 
Vraag: kan men pasjes van oudleden gebruiken?  
Nee, zijn persoonsgebonden. 
 

12. Communicatie 
Sheila badoux stelt zich voor. Is één jaar lid van Dash, voorheen in Utrecht actief, ook 
bestuurlijke functies. 
Zal zich bij Dash vooral met communicatie bezig gaan houden waarbij gebruik van social 
media en website zeker aandacht behoeven. 
Binnen bestuur is de voorzitter haar 1ste aanspreekpunt. 
Het bestuur is blij met de komst van Sheila. 
Wim Pinkse: kan er een foto van jou in de nieuwsbrief komen? Sheila is akkoord. 

 
13. Voorstellen, ingediend door ten minste vijf leden 

Er zijn geen voorstellen ingediend door leden. 
 

14. Rondvraag 
- Wim Pinkse: waarom vergadering op donderdag? 

Reactie bestuur: nu door omstandigheden maar we zullen ook in de toekomst kijken naar 
mogelijk wisselende avonden 

- Berry Jansen: we zijn een club uit 1935, en moeten de geschiedenis van de club in stand 
houden. Waar zijn bekers uit onze geschiedenis? Het bijzondere clubshirtje?  
Reactie bestuur: staan nog door verbouwing in dozen; komen dadelijk wel terug in 
kantine. 

- Hans Ruben: traditie van de club dat na afloop van de ALV een erelid een woord tot slot 
uitspreekt. 
Kijkend naar de ALV vergaderingen zien we diversiteit: kort/lang/goede vragen, 
suggesties, zorgen, diverse onderwerpen. 
Complimenten uitspreken aan Cluteco en aan klein groepje dat de banen zoveel als 
mogelijk bespeelbaar maakt. Daarnaast complimenten aan het bestuur dat het voor 
elkaar heeft gekregen 2 nieuwe bestuursleden te vinden. Ook compliment dat het gelukt 
is twee dames te werven; is goed voor de wisselwerking binnen het bestuur. Voor de 
nieuwe bestuursleden: veel succes gewenst. 
Aan het voltallige bestuur: dank voor het werk dat is verricht! 
En zoals als benoemd is, onze historie en het gezicht van onze club is belangrijk en dat 
wordt mede bepaald door al onze vrijwilligers! Dank daarvoor aan allen. 

 
15. Sluiting 

 

De secretaris,  
Marjolein van den Berg 
 
Het verslag van de ALV van november 2022  zal na goedkeuring door de ALV van maart 2023 via een link in de nieuwsbrief 
in te zien. 
  



Bijlage 2: Aftreedschema Bestuursleden 

 

 

 

 

AFTREEDSCHEMA BESTUUR DASH’35 

De statuten en het Huishoudelijk reglement zegt over het aan en aftreden van bestuursleden 

onder andere het volgende:  
De leden van het bestuur worden gekozen en benoemd voor een termijn van drie jaar. Van de in 
functie gekozen voorzitter, secretaris en penningmeester zal jaarlijks niet meer dan één tegelijkertijd 
aftreden.  

 

NAAM/FUNCTIE Moment van eerste 

benoeming 

Eerstvolgende 

aftreedmoment 

Jacco (Voorzitter) Maart 2022 Maart 2025 

Yvette (Secretaris) Maart 2023 Maart 2026 

Harold (Penningmeester) November 2019 November 2024* 

Joost (Park) Maart 2022 November 2025 

Janne (Jeugd) Maart 2023 Maart 2026 

Arthur (CWT) November 2016 November 2025 

Otto (Horeca) November 2018 November 2024 

 

 

 Aftreeddatum van Harold met een jaar vervroegd, omdat anders Jacco (Voorzitter) en 

Harold (Penningmeester) in hetzelfde jaar af zouden treden, hetgeen volgens het 

huishoudelijk reglement niet toegestaan is.  

  



Bijlage 3: Begroting 2024 

 

 



  



 

  



 

  



 

  



 

  



 

 



 


